
کاهش محبوبیت 
هالیوود در چین

درحالی که فروش فیلم های چینی در گیشــه 
سینماهای این کشــور همچنان روندی رو به 
رشد دارد، فیلم های مهم، مطرح و پرسروصدای 
ســینمای آمریکا نظیر فیلم جدید بتمن که 
در آمریکا و در گیشــه ســینماهای اروپایی 
فروش خوبی داشته، با اقبال چندانی از سوی 
تماشاگران چینی مواجه نشده است. به گزارش 
هالیوود ریپورتر، زمانی که تاریخ انتشــار فیلم 
بتمن در چین 2هفته پــس از اکران این فیلم 
در آمریکا تعیین شد، امید بسیاری از مدیران 
اجرایی که در زمینه پخش بین المللی فیلم ها 
فعالیت می کنند نســبت به آینده ســینمای 
هالیوود در چین دوباره زنده شد. بیش از 2سال 
بود هیچ فیلم ابرقهرمانــی آمریکایی به بازار 
چین راه نیافته بود. کارشناسان صنعت سینما، 
تعطیلی پروژه های ســینمایی آمریکا به دلیل 
شــیوع ویروس کرونا و تصویب قوانین عجیب 
محدود کننده در چین درباره ورود محصولات 
بزرگ ســینمایی آمریکایی به این کشور را از 
دلایل اصلی ایــن اتفاق می دانند. اما انتشــار 
نخســتین فیلم ابرقهرمانی در بازار چین پس 
از 2سال که امیدها را جهت محبوبیت دوباره 
هالیوود نزد تماشاگران چینی زنده کرده بود، با 
شیوع موج جدیدی از ویروس کرونا که بدترین 
موج از زمان آغاز شیوع ویروس کرونا در شهر 
ووهان ارزیابی می شــود، امیدهای هالیوود را 
نسبت به حضور امیدوارکننده تر در سینمای 
چین به ســرعت بدل به ناامیدی کرد. شیوع 
گسترده ویروس در شــهرهای بزرگ شنزن و 
شانگهای باعث تعطیلی بسیاری از سالن های 
ســینما در این مناطق بســیار پرجمعیت و 
قطب های سینمایی چین شد. شیوع ضعیف تر 
موج کرونا در 28اســتان دیگر چین نیز عملا 
باعث کاهش شدید میزان حضور تماشاگران 
در سالن های ســینما در سراســر چین شد، 
نتیجه آنکه فیلم بتمن که با فروش 134میلیون 
دلاری در گیشه سینماهای آمریکای شمالی، 
آغازی امیدبخش داشته در روزهای اول پس از 
اکران در چین تنهــا 12.1میلیون دلار فروش 
کرد. پیش بینی می شــود فــروش نهایی این 
فیلم در گیشه سینماهای چین به 22میلیون 
دلار برسد که رقمی بســیار ناامید کننده برای 
یک فیلم بزرگ ابرقهرمانی آمریکایی در بازار 

سینمای چین است.
البته آغــاز دوباره ورود محصولات ســینمای 
آمریکا به بازار ســینمای چین همچنان روزنه 
امید را بــرای هالیوود در ســال های آینده باز 

گذاشته است.
اریک هاندلر، یکی از تحلیلگران مؤسسه تحلیلی 
اقتصاد کلان »ام کی ام پارتنــرز« در این باره 
می گوید: اســتودیوهای هالیوودی می توانند 
به دلیل ورود دوباره فیلم هایشان به بازار چین به 

آینده با خوش بینی بیشتری نگاه کنند.

در ســال2021 تنها 20عنوان فیلم آمریکایی 
در ســینماهای چین نمایش داده شــدند که 
این آمار نســبت به قبل از سال2019 کاهش 
چشمگیری را نشــان می دهد. در سال 2019 
درست یک سال پیش از شیوع پاندمی کرونا، 
31عنوان فیلــم آمریکایی به بــازار چین راه 
یافته بودند. در 6ماه اول ســال 2021به دلیل 
تعویق ســاخت و اکران تعداد زیادی از فیلم ها 
در آمریکا، آثار ســینمایی کمتری از سینمای 
آمریکا به بازار چین وارد شد، اما در 6ماهه دوم 
سال2021 که روند ساخت و اکران فیلم ها در 
آمریکا تقریبا به روند عادی بازگشته بود و پخش 
فیلم های ســینمای آمریکا دوباره در ســطح 
جهانی آغاز شده بود، صدمین سالگرد تاسیس 
حزب کمونیست فرارسید و دولت چین دستور 
داد تا محصولات آمریکایی موقتا در بایگانی قرار 
داده شوند تا فضایی برای نمایش فیلم های ملی 
و میهنی چینی ایجاد شود. افزایش ملی گرایی 
و حساسیت های سیاسی در میان عموم مردم 
که به دلیل بالا گرفتن تنش های سیاسی میان 
دولت های چین و آمریکا بروز پیدا کرده بود را 
نیز می توان از دلایل عمده اقبال بیشتر مردم 

چین به تولیدات سینمایی داخلی دانست.
مسائل سیاسی به طور ویژه چشم انداز فروش 
فیلم هــای ابرقهرمانــی نظیر »بیوه ســیاه«، 
»ابدی ها«، »شانگ شی و افســانه ده حلقه« 
محصــول کمپانــی دیزنی، »اســپیس جم: 
میراث جدیــد«، محصول وارنر بــروز؛ »ونوم: 
بگذارید کارنیج بیاید« و »مرد عنکبوتی: راهی 
به خانه نیســت« محصول کمپانی سونی که 
همگی می توانســتند ازجمله پرفروش ترین 
فیلم های ماه های پایانی ســال2022 باشند و 
صدها میلیون دلار را از گیشــه سینمای چین 
نصیب استودیوهای هالیوودی کنند را به شدت 

تحت تأثیر قرار داده است.
در هفته های اخیر اما ســینمای چین درهای 
خود را دوباره روی محصولات آمریکایی نظیر 
»آنچارتد« با بازی تام هالند محصول کمپانی 
سونی، فیلم مستقل »مون فال« ساخته شده 
در ژانر فاجعه، »هتل ترانسلوانیا: ترانسفورمانیا« 
محصول ســونی و »هیولاهای خیالی: اسرار 

دامبلدور« محصول وارنر گشوده است.

آرش نهاوندییادداشت
مترجم
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داورانی که نیاز به مربی دارند
نگاهی به رفتارها و صحبت های عجیب داوران برنامه »عصر جدید«

»اینجــا اومدی یعنی تو اول باید شــروع کنی 
کلاس بیان بری، لهجه ات فراموش بشه، بتونی 
حرف بزنی، باید کتاب بخونی، باید ادبیات بدونی، 
باید شعر بدونی. این شکلی نیست...«. در روزهای 
گذشته به این صحبت های ژاله صامتی در برنامه 
»عصر جدید« که در ایام عید از شبکه3 سیما 
پخش شــد، به اندازه کافی واکنش نشان داده 
شده است. خیلی ها از نادرستی این حرف های 
صامتی نوشتند و بر او خرده گرفتند که لهجه 
بخشی از هویت شخص اســت و محو و امحای 
این هویت به از دســت رفتن پاره ای از تلقی و 
درک و دریافت شخص از خودش و محیطی که 
در آن پرورش یافته منجر می شود. اغلب انتقادها 
از صامتی بر توهین او به قومیت ها و لهجه های 
محلی انگشت گذاشتند یا تبختر و تحکم او در 
برخورد با شرکت کننده ای شهرستانی را برجسته 
کردند. اما کمتر به این موضوع پرداخته شد که آیا 
صامتی صلاحیت داوری در یک برنامه تلویزیونی 
استعدادیابی را دارد یا خیر. اصولا کسانی که در 
قامت داور در برنامه های اســتعدادیابی حاضر 
می شوند باید دارای چه ویژگی هایی باشند؟ آیا 
شهرت و محبوبیت از کسی داور و استعدادیاب 
خوب می سازد؟ داوران برنامه های استعدادیابی 

باید چه مــواردی را رعایت کنند تا هم قضاوت 
بهتری داشــته باشــند و هم اجرایی جذاب و 
منطبق با استانداردهای برنامه سازی ارائه دهند؟ 

تربیت گلخانه ای استعدادها
پیش از هر چیــز باید اذعان کــرد که نه تنها 
کیفیــت برنامه اســتعدادیابی »عصر جدید« 
بلکه مهارت و تبحر شرکت کنندگان آن نیز با 
نمونه های فرنگی فاصله زیادی دارد. خُبرگی، 
استعداد، تســلط و قدرت نمایشگری برخی 
از شــرکت کنندگان برنامه های استعدادیابی 
خارجــی متحیرکننــده و کیفیت کارشــان 
تحسین برانگیز اســت. همه شرکت کنندگان 
برنامه هــای فرنگی آماتور نیســتند؛ برخی از 
آنها برای ســالیان دراز در کار و رشــته خود 
تجربه اندوزی کرده انــد و وقتی روی صحنه و 
در مقابل داوران سختگیری همچون سایمون 
کاوِل )داور برنامه های اســتعدادیابی »ایکس 
فکتورِ« آمریــکا و بریتانیــا، »بریتانیاز گات 
تلنت«، »امریکــن آیــدل« و »آمریکاز گات 
تلنت«( قرار می گیرند، از اعتماد به نفس لازم 
برای ارائه بی کم وکاســت مهارت و اســتعداد 
خود برخوردارند. اما شــرکت کنندگان برنامه 
»عصر جدید« عموما بی تجربه اند و نخستین 
گام هایشــان را در این برنامه برمی دارند. برای 
نمونه، جوانی که همراه دوستانش از لوله های 
فاضلاب و چند دبه به عنوان آلات موســیقی 

استفاده می کرد، به گفته خودش حتی اعضای 
گروهش فرصت کافی برای هماهنگ شدن با 
همدیگر را نداشــتند. خب، چه اصراری است 
کاری که در مرحله آزمون و خطاســت و هنوز 
به آن حد از پختگی و جذابیت نرســیده که به 
اجرای عمومی درآید، در برنامه شــرکت داده 
شود؟ این مســئله در مورد تعدادی زیادی از 
شرکت کنندگان »عصر جدید« صدق می کند. 
به نظر می رسد یکی از دلایل این نقص عمده، 
تربیت و تولید گلخانه ای این استعدادها باشد. 
شرکت کنندگان »عصر جدید« برای این برنامه 
تربیت می شوند و توســط مربیان بخش های 
مختلف برنامــه مقداری آمــوزش می بینند. 
این شــیوه تربیت اســتعدادها بی شباهت به 
آمــوزش دانش آموزان المپیادی نیســت که 
سال هاســت در نظام آموزشــی ما رایج است. 
برخــی از دانش آموزان المپیادی، با شــرکت 
در کلاس های خصوصــی و صرف هزینه های 
فراوان، مهــارت لازم برای تســت زنی را پیدا 
می کنند، بی آنکه واقعا مهارت و استعدادی در 
درک موضوعات داشته باشند؛ بنابراین نخستین 
گام در ساخت یک برنامه جذاب استعدادیابی، 

داشتن استعدادهای واقعی است.

داوران ناکارآزموده
یکی دیگــر از عناصــر اصلی جذاب شــدن 
برنامه هــای اســتعدادیابی، انتخــاب داوران 

همدلی برانگیز و کاربلد است. تا پیش از »عصر 
جدیــد« برنامه های اســتعدادیابی در زمینه 
فوتبال، موسیقی و... در تلویزیون ساخته شده 
بود، اما هیچ کدام از آنها مثل »عصر جدید« روی 
تبلیغ داوران خود سرمایه گذاری نکرده بودند. 
»عصر جدید« و احســان علیخانی ـ به عنوان 
تهیه کننده این برنامه ـ اهمیت تبلیغ و برجسته 
کردن نام داوران را دریافته  و چه در این فصل و 
چه در 2فصل قبلی حسابی روی نام و شهرت 
داوران مانور داده اند. اما گویا آنچه به آن توجه 
کافی نشده، این است که خود این داوران هم 
نیاز به آموزش دارند که در مقام داور یک برنامه 
استعدادیابی باید چه کنند و چه نکنند. اصولی 
برای رفتار داوران با شرکت کنندگان وجود دارد 
که رعایت آنها در افزایش کیفیت برنامه مؤثر 
است. این اصول را می توان چنین خلاصه کرد:

 داوران باید با شــرکت کنندگان همچون 
هنرمندان رفتار کنند.

 داوران باید به دقت اجــرای روی صحنه را 
ببینند و به آن گوش دهند. 

 داوران باید در جای خودشان بمانند و به هر 
بهانه ای از جایشان بلند نشوند. 

 داوران باید درصورتی که احساس می کنند، 
شرکت کننده ای ظرفیت بیشــتری دارد، از او 

بخواهند که استعدادش را عرضه کند.
 داوران باید منصف باشند.

 داوران باید تمام اجرا را درنظر بگیرند.

 داوران باید به دنبال خلاقیت و اصالت باشند.
 داوران باید نحوه ارتباط میان شرکت کننده 

و تماشاگران را درنظر بگیرند.
 داوران باید پذیرای تجارب نو باشند. 

 داوران نباید تبعیض قائل شوند.
 داوران نباید در چهره و رفتارشــان اثری از 
نارضایتی نشان دهند که باعث تضعیف روحیه 

شرکت کننده حین اجرا شود.
 داوران نباید حین اجرای شــرکت کننده با 

همدیگر پچ پچ کنند.
تقریبا از تمام داوران »عصر جدید« رفتارهایی 
ســر می زند که مغایر این اصول اســت. برای 
نمونه، امین حیایی به هر بهانه ای از جایش بلند 
می شود تا آمادگی بدنی اش را به رخ بکشد یا گاه 
به نظر می رســد که داوران به صورت مصنوعی 
نگران سلامت شــرکت کننده ای هستند و به 
جای اینکه او را به اجرای بهتر و بیشتر ترغیب 
کنند، از شرکت کننده می خواهند که به اجرایش 
خاتمه دهد. طبیعی اســت که وقتــی داوران 
نمی دانند چگونه باید رفتار کنند، صحبت ها و 
قضاوت های نســنجیده در برابر اجراهای خام 
داشته باشند. شــاید اگر داوران »عصر جدید« 
هم مربی داشــتند، ژاله صامتی بــه آن جوان 
شهرســتانی آن حرف هــا را نمــی زد یا کارن 

همایونفر در برابر اســتندآپ 
شــرکت کننده  کمدیــن 

افغانستانی جبهه نمی گرفت.

فاطمی زیست 
و حسینی رفت

گفت وگو با پدر و مادر شهید مهدی عزیزی؛ 
مدافع حرمی که خبر شهادتش را داده بود

نه فقط برای شهدا که برای 
شناخت خودم می نویسم

گفت وگو با اکرم کیانی
برگزیده جشنواره سرزمین نور

شعر
مرا گزینش کرد!

گفت وگوی همشهری با » م. موید« 
شاعر پیشکسوت

تهیه کننده 
گاندو؛ دبیر 
جشنواره فجر

مجتبی امینی تهیه کننده 
ســریال گاندو دبیر چهل و 
یکمین جشنواره فیلم فجر 
می شود. به گزارش خبرنگار 
انتخاب  همشهری، ظاهراً 
مجتبی امینی به عنوان دبیر 
جشنواره فیلم فجر امسال 
قطعی است و به زودی حکم 
این تهیه کننده از ســوی 
رییس ســازمان سینمایی 
صادر خواهد شد. مجتبی 
امینی سال گذشته هم جزو 
گزینه های دبیری جشنواره 
فجر بود که در نهایت محمد 
خزاعی ترجیح داد مسعود 
نقاش زاده را به عنوان دبیر 
مهم ترین رخداد سینمایی 
کند.  انتخــاب  کشــور 
جشنواره ای که برگزاری اش 
با حاشیه های فراوانی همراه 
شــد. حالا رئیس سازمان 
ســینمایی تصمیم گرفته 
سکان هدایت جشنواره را 
در اختیار تهیه کننده سریال 
گاندو قرار دهد. این خبری 
بود که دیروز در راهروهای 
وزارت ارشاد به گوش رسید 
و احتمالا به زودی به صورت 

رسمی اعلام خواهد شد.

یاور یگانهتلویزیون
روزنامه نگار

مهم ترین سایت پیش فروش بلیت سینماها کنار گذاشته می شود
حذف سینما تیکت از سمفا

لو دادن اسامی برگزیدگان جشنواره فیلم فجر در نهایت کار 
دست سینماتیکت داد؛ به طوری که رئیس سازمان سینمایی 
از حذف این سایت پیش فروش بلیت سینماها از سامانه سمفا 
خبر داد. عصر روز 22بهمن تازه اهالی سینما در محل برگزاری 
اختتامیه چهلمین جشنواره فیلم فجر حاضر شده بودند که 
سایت سینماتیکت اسامی برگزیدگان را روی خروجی اش 
گذاشت؛ اتفاقی که عملا بزرگ ترین ضیافت سالانه سینمای 
ایران را از رونق انداخت. این اختتامیه ای بود که پیش از اعلام 
برگزارکنندگانش همه نام برنده های سیمرغ را می دانستند. 
البته که سینماتیکت بعد از چند دقیقه اسامی برگزیدگان 
جشنواره را از صفحه اش حذف کرد، ولی همان انتشار چند 
دقیقه ای کار خودش را کرد و بارها بازنشــر شد. بعد از پایان 
جشنواره مدیران وزارت ارشــاد وعده برخورد با متخلفان را 
دادند و در نهایت هم به گفته رئیس سازمان سینمایی اقدامات 
قانونی در مورد سایت سینماتیکت آغاز شده است؛ هرچند 
با گذشــت بیش از ۵0روز هنوز مشخص نشده که چه کسی 
فهرســت برگزیدگان جشــنواره فیلم فجر را لو داده است. 

اینطور که محمد خزاعی گفته، تاوان همکاری نکردن مدیران 
سینماتیکت، حذف از سامانه سمفاست که معنی اش پایان کار 

مهم ترین سایت پیش فروش بلیت  سینماهاست.

رئیس سازمان سینمایی: 
سینماتیکت به دلیل تخلف حذف می شود

 رئیس سازمان سینمایی تخلف سینماتیکت در ماجرای لو 
رفتن فهرست برگزیدگان جشنواره فیلم را محرز دانسته و 
از اقدامات قانونی انجام شده خبر داده است. محمد خزاعی 
به خبرگزاری صدا و سیما گفت: »مدیر محترم این شرکت 
که آرای جشــنواره را لو داده بود به سازمان سینمایی آمد و 
جلساتی هم با حضورش تشکیل شــد. در نهایت اما ایشان 
حاضر به همکاری با ســازمان سینمایی نشــد و اعلام نکرد 
که فهرســت برگزیدگان جشــنواره چگونه در اختیار این 
سایت قرار گرفته است؛ بر همین اساس و به دلیل همکاری 
نکردن مدیر این سایت اقدامات قانونی انجام شد. اول طرح 
شکایت در دادگاه فرهنگ و رسانه و بعد حذف سینماتیکت 
از سامانه سمفا.« اگر آنچه رئیس ســازمان سینمایی اعلام 
کرده اتفاق بیفتد، عملا شاهد کنار گذاشته شدن بزرگ ترین 
سایت پیش فروش بلیت های ســینما خواهیم شد. سایت 
سینماتیکت از اسفند سال90 راه اندازی شد. در صفحه اصلی 

جشن های 
خانه تئاتر 

در بلاتکلیفی 

رئیس هیأت مدیره خانه تئاتر 
اعلام کــرد هنوز تصمیمی 
برای برگزاری جشــن های 
انجمن هــای مختلف این 
خانه در اردیبهشت ۱4۰۱ که 
در گذشته به مناسبت روز 
جهانی تئاتر برگزار می شدند، 
گرفته نشده. ایرج راد، رئیس 
هیأت مدیره خانه تئاتر درباره 
تصمیم گیری  وضعیــت 
برای زمان برگزاری مجمع 
عمومی خانه تئاتر و انتخاب 
مدیرعامل جدید این خانه، 
به مهر گفت: قرار است روز 
دوشنبه ۱۵فروردین جلسه 
هیأت مدیره خانه تئاتر برگزار 
و طی آن درباره زمان برگزاری 
مجمع عمومــی خانه تئاتر 
تصمیم گیری شود. به احتمال 
زیاد تصمیم گیری درخصوص 
برگزاری این جشن ها نیز در 
جلســه اخیر هیأت مدیره 

خانه تئاتر مشخص می شود.

جدایی برادران 
کوئن 

ایتن کوئن می خواهد یک 
فیلم به تنهایی بســازد. به 
گزارش د رپ، یکی از برادران 
کوئن به تنهایی فیلمنامه 
فیلم جدیدش را نوشته و 
قصد دارد آن را با همراهی 
همسرش تریشیا کوک تهیه 
کند. این بار ایتن کوئن )برادر 
کوچک تر متولــد ۱۹۵۷(، 
یکی از برادران مشهور کوئن 
قصد دارد بــدون برادرش 
جوئل فیلم بلندی بسازد. این 
پروژه که هنوز عنوانی برایش 
انتخاب نشــده با همکاری 
فوکوس پیکچرز ســاخته 
می شــود. پیش از او جوئل 
برادری بود که در کار کردن 
به صورت منفرد پیشگام شد 
و با ساخت »تراژدی مکبث« 
وارد مســیر جدیدی شد و 
فیلم موفقی نیز ساخت و 
حالا برادر دیگر قصد دارد 
این مسیر را برود. هر چند 
جزئیات بیشتری از این فیلم 
اعلام نشده اما گفته شده 
ایتن فیلمنامه فیلمش را با 
همکاری همسرش نوشته 
و موضوع فیلم با تمرکز بر 
سفری جاده ای شکل گرفته 

است.

سینماتیکت، اطلاع رسانی اخبار و حاشیه های اکران سینماها 
و برنامه های نمایش فیلم ها به عنوان اهداف اصلی این سایت 
اعلام شده است. البته کار اصلی ســینماتیکت رزرو آنلاین 
بلیت سینماهاست؛ کاری که سینماتیکت سال ها به صورت 
انحصاری انجامش داد. حتی زمانی که در انتهای دهه90 پای 
رقبایی هم به ماجرا باز شد، باز هم سینماتیکت جایگاه خودش 
را حفظ کرد. از راه اندازی سمفا توسط مدیریت سابق سینما، 
به عنوان اقدامی برای شکستن انحصار بلیت فروشی نام برده 
می شد. هرچند سمفا در نهایت به دلیل مشکلات فنی چنان 
که باید نتوانست باری از دوش بلیت فروشی آنلاین بردارد؛ به 
همین دلیل اگر تهدید رئیس سازمان سینمایی جدی باشد، 
باید فکری به حال جایگزین برای سایت سینماتیکت کرد. 
حذف ناگهانی سینماتیکت با توجه به ضعف های جدی سمفا، 
خودش مسئله اکران و بلیت فروشی آنلاین را دچار حاشیه ها و 

بحران های جدی خواهد کرد.

اتهام؛ سرقت اطلاعات
در همین رابطه مسعود نقاش زاده، دبیر جشنواره چهلم فجر 
هم کار سایت سینماتیکت را سرقت اطلاعات دانسته است. 
نقاش زاده به تســنیم گفت: »مجموعه ای از اقدامات صورت 
گرفت که جشــنواره و سازمان ســینمایی را هرچه بیشتر 
دچار چالش کنند. این امری غیرعادی است که آرای هیأت 
داوران که درواقع اطلاعات محرمانه دبیرخانه جشنواره است، 
به صورت غیرقانونی و غیرمجاز منتشر شود. هرکسی می داند 
که آرای هیأت داوران تا پیش از اعلام در جلســه اختتامیه، 
محرمانه تلقی می شــود و حتی نامزدهای یک رشــته، هم 

نمی دانند دقیقا کدام یک برنده است؛ اگر بدانند که جذابیتی 
برایشان ندارد به اختتامیه بیایند. در همه دنیا هم همینطور 

است.
نقاش زاده در توضیح این نکته که ســایت سینماتیکت در 
بیانیه اش اعلام کرده ما در شاهراه اطلاعاتی قرار و با هنرمندان 
و ســینماگران ارتباط داریم و به این ترتیب به آرای هیأت 
داوران دسترســی پیدا کرده ایم، نیز گفــت: این ادعای آنها 
واقعا غیرمنطقی اســت. نخســتین مرحله در عملکرد آنها 
دسترسی غیرمجاز به اطلاعات اســت. این اطلاعات را از هر 
طریقی به دست آورده باشند، دسترسی غیرمجاز به اطلاعات 
محرمانه دبیرخانه جشنواره محسوب می شود. فرقی نمی کند 
ادعا کنید، یکی از هنرمندان این اطلاعات را در اختیار شما 
قرار داده یا از طریق دبیرخانه جشنواره به آن دست یافته اید. 
تلاش برای دسترسی غیرمجاز به اطلاعات محرمانه دبیرخانه، 
عملی غیرقانونی و نوعی سرقت اطلاعات است. سینماتیکت 
»این اطلاعات را از هر طریقی به دست آورده باشد، دسترسی 
غیرمجاز به اطلاعات محرمانه دبیرخانه جشنواره محسوب 
می شــود. فرقی نمی کند ادعا کنید یکی از هنرمندان این 
اطلاعات را در اختیار شــما قرار داده یــا از طریق دبیرخانه 
جشنواره به آن دست یافته اید. تلاش برای دسترسی غیرمجاز 
به اطلاعات محرمانه دبیرخانه، عملی غیرقانونی و نوعی سرقت 
اطلاعات است. مرحله دوم، انتشار غیرمجاز این اطلاعات است. 
در مورد انتشار غیرمجاز، مسئولین سینماتیکت می گویند 
حاصل یک خطای انسانی بوده و اپراتور سایت نباید در آن زمان 
اطلاعات را منتشر می کرده است. این عذر بدتر از گناه است؛ 

زیرا موضوع فقط انتشار اطلاعات نیست.«

مسعود پویاسینما
روزنامه نگار

اختصاصی همشهری


